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Managerul unităţii spitaliceşti, Alexandru Oros, a subliniat faptul că această adresabilitate a
crescut ca urmare a problemelor care există la Spitalul de Recuperare Borşa şi la Spitalul
Orăşenesc Vişeu de Sus.           „Pentru Spitalul Sighet veştile sunt bune. Am semnat un
contract favorabil cu Casa de Sănătate Maramureş. A crescut adresabilitatea populaţiei ca
urmare a problemelor care există la spitalele din Vişeu şi Borşa. Am dezvoltat servicii noi, am
extins unele servicii medicale cum ar fi Endocrinologia, Dermato-venericele sau Diabetul
Zaharat”, a explicat Oros.                     O problemă care încă
nu a găsit rezolvare este cea a medicilor specialişti. Managerul spitalului din Sighet a
remarcat că, spre exemplu, ca să existe linie de ATI la spital ar fi nevoie de patru medici,
iar la UPU de trei medici. Sunt specializări medicale cu un medic, cum este cazul
Pneumologiei, sau cu doi medici, la Contagioase. Sunt şi specializări complete, cum este
cazul Neonatologiei sau Cardiologiei.
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